

Title (en)

Chair with a seat and back providing synchronised variable reclining.

Title (de)

Stuhl mit Sitz und Rückenlehne, die synchron verstellbar sind.

Title (fr)

Chaise avec siège et dossier à inclinaison variable synchronisée.

Publication

EP 0359717 A1 19900321 (FR)

Application

EP 89830376 A 19890905

Priority

IT 521088 A 19880909

Abstract (en)

This is an office armchair or chair, of which the seat (13) and the back (15) are articulated independently by means of their supports (12, 14) on a body (11) fixed to a device (10) which can be adjusted in respect of height and are capable of interdependent and synchronised angular displacements by means of an articulation element (16) of their supports, the angular displacements being opposed by spring or resilient means (25) which permit correlated variations of the seat (13) and of the back (15) without interrupting the continuity between seat and back. <IMAGE>

Abstract (fr)

Il s'agit d'une chaise ou fauteuil de bureau dont le siège (13) et le dossier (15) sont articulés indépendamment, au moyen de leurs supports (12, 14), sur un corps (11) fixé à un dispositif (10) réglable en hauteur et sont susceptibles de déplacements angulaires interdépendants et synchronisés grâce à un élément d'articulation (16) de leurs supports, les déplacements angulaires étant contrastés par des moyens (25) à ressort ou élastiques et permettant des variations corrélées du siège (13) et du dossier (15) sans interrompre la continuité entre siège et dossier.

IPC 1-7

A47C 1/032

IPC 8 full level

A47C 1/032 (2006.01)

CPC (source: EP)

A47C 1/03255 (2013.01); **A47C 1/03283** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 3635243 A1 19880428 - DAUPHIN F W BUEROSITZMOEBEL [DE]
- [A] DE 3537203 A1 19860424 - KLOEBER GMBH & CO [DE]
- [A] WO 8602536 A1 19860509 - NEUMUELLER KONRAD

Cited by

ES2060507A2

Designated contracting state (EPC)

DE ES FR GB GR IT

DOCDB simple family (publication)

EP 0359717 A1 19900321; CA 1306412 C 19920818; IT 1225145 B 19901102; IT 8805210 A0 19880909

DOCDB simple family (application)

EP 89830376 A 19890905; CA 610838 A 19890908; IT 521088 A 19880909